
 

 

Ηράκλειο, 27 Οκτωβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Οικονομικών  

 

Θέμα:   Δάνεια του του Οργανισμού Εργατικής Κατοικίας 

Μετά την κατάργηση του Οργανισμού Εργατικής Κατοικίας (ΟΕΚ) οι πολίτες που 

αντιμετωπίζουν προβλήματα με οφειλές δανείων από τον Οργανισμό απευθύνονται 

στον ΟΑΕΔ, ο οποίος κατέστη καθολικός διάδοχος του ΟΕΚ και υπεισήλθε σε όλα τα 

δικαιώματα και τις υποχρεώσεις του. Να σημειωθεί ότι ο ΟΕΚ έχει κλείσει τον 

Φεβρουάριο του 2012 αλλά εξακολουθούν να γίνονται κρατήσεις των εργαζομένων 

υπέρ του οργανισμού.  

Σημειώνεται ότι το ποσό των κρατήσεων ανέρχεται σε περίπου 50 εκατομμύρια ευρώ 

το χρόνο. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Τι γίνεται με τα δάνεια του ΟΕΚ στις περιοχές σεισμόπληκτων για σπίτια που έχουν 

κριθεί κατεδαφιστέα; 

 Θα εξακολουθήσουν να πληρώνουν οι οφειλέτες για τα σπίτια που έχουν κριθεί 

κατεδαφιστέα; 

Επίσης, που πάνε τα χρήματα που κρατούνται από τους εργαζόμενους υπέρ του ΟΕΚ, 

αφού πλέον δεν χορηγούνται στεγαστικά δάνεια;  

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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